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PROTOKÓŁ NR X/2019 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 26 WRZEŚNIA 2019 R. 

I W DNIU 30 WRZESNIA 2019 R. 

ODBYTEJ W SALI KONFERENCYJNEJ 

URZĘDU GMINY W DOBRONIU 

 

- Sesje rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono na wniosek Wójta Gminy 

Dobroń 30 września 2019 r. o godz. 9.10. 

 

Otwarcie X sesji Rady Gminy w Dobroniu i stwierdzenie kworum: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel otwierając X sesję 

Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. Stwierdził, że 

na podstawie listy obecności obecnych jest 15 radnych, na ogólną liczbę 15 

radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak – Wójt Gminy Dobroń, 

2. Mirosław Rżanek – Sekretarz Gminy Dobroń, 

3. Tomasz Ignaczak – Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska UG w Dobroniu, 

4. Ilona Mudzo – Skarbnik Gminy Dobroń, 

5. Anna Wyrwa – Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu, 

6. Adela Hibner - Urbanistka, 

7. Sebastian Gajek - Przedstawiciel firmy E-Gis Pracownia Urbanistyczno-

Projektowa Sp. z o.o. w Łodzi. 

oraz osoby biorące udział w sesji (listy obecności stanowią załącznik nr 2 do 

protokołu). 

 

O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie. 
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Punkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 

porządek obrad został przesłany Radnym Rady Gminy wraz z zaproszeniem 

na sesję. Zapytał, czy są wnioski do porządku obrad. Stwierdził, że nie 

zgłoszono wniosków do porządku obrad. Porządek obrad przedstawia się 

następująco: 

Porządek X sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Chechło Drugie.  

4.  Informacje, sprawy różne. 

5.  Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji Rady Gminy 

6. Omówienie informacji z wykonania budżetu Gminy Dobroń za pierwsze 

półrocze 2019 r. wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego SP GOZ i DCK w Dobroniu za pierwsze półrocze 2019 r.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2019 – 2031. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2019. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/47/19 

Rady Gminy w Dobroniu z dnia 30 maja 2019 r.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli i innych 

placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-

letnie i dzieci młodsze. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości. 

12. Przyjęcie protokołu kontroli nr 5/1/2019 Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

w Dobroniu. 

13. Przyjęcie protokołu kontroli nr 7/1/2019 Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy w Dobroniu. 

14. Przyjęcie wniosku do protokołu nr IX/2019 z sesji Rady Gminy. 

15. Zamknięcie sesji.  
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Ad. pkt. 3. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Chechło Drugie): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Urbanistka A. Hibner poinformowała, że obszar który ten plan obejmuje 

to 20 hektarów. Zaznaczyła, że w tych 20 hektarowych obszarze jest 1/3 

gruntów klasy trzeciej, gdzie grunty klasy trzeciej są prawnie chronione. 

Poinformowała, że zgodę Ministra można tylko zyskać w ramach 

sporządzania planu zagospodarowania przestrzennego. Zaznaczyła, że 

projekt planu do wglądu publicznego był wyłożony dwukrotnie, ponieważ w 

czasie pierwszego wyłożenia wpłynęły uwagi do projektu dotyczące 

podwyższenia zabudowy na tym terenie o 5 metrów. Poinformowała, że w 

czasie drugiego wyłożenia tego projektu uwag już nie było w związku z tym 

można było zakończyć procedurę urbanistyczną. Ponadto poinformowała o 

terenie zabudowy tego planu. Zaznaczyła, że ponadto występowały 

problemy uzdatniania projektu planu przez drogowców wynikające z leżenia 

terenu blisko węzła drogi ekspresowej S8 oraz drogi wojewódzkiej nr E482. 

Poinformowała, że uzyskanie zgody na skomunikowanie tego obszaru żeby 

wyjechać  stamtąd test trudne ponieważ zgodnie z przepisami o drogach 

publicznych odległości pomiędzy skrzyżowaniami na drogach wojewódzkich 

klasy głównej powinny wynosić 600 m pomiędzy skrzyżowaniami. 

Zaznaczyła, że został zaprojektowany niewielki odcinek drogi gminnej  o 

długości 170 m z wyjazdem na drogę wojewódzką, którą będzie trzeba 

wykupić pod względem formalnym. Poinformowała, że jeżeli dojdzie do 

zagospodarowania tego obszaru, to z szacunków prognozy finansowej 

wynika, że wpływy do budżetu gminy z tytułu podatków od zabudowy i 

gruntów szacowany jest na mln. Ponadto nadmieniła, że w Gminie Dobroń 

brakuje terenów przemysłowych. 

 

-  Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr  9/19/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
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-  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel odczytuje treść 

załącznika nr 2 do projektu uchwały: Rozstrzygnięciem Wójta Gminy 

Dobroń uwaga nie została uwzględniona, gdyż droga określona w planie 

symbolem 2KDS jest elementem drogi ekspresowej S14 jako jezdnia 

dodatkowa i od tej jezdni również obowiązuje odległość 40m dla linii 

zabudowy.  

Rozstrzygnięcie Rady Gminy w Dobroniu: Uwaga nie została uwzględniona, 

gdyż droga określona w planie symbolem 2KDS jest elementem drogi 

ekspresowej S14 jako jezdnia dodatkowa i od tej jezdni, zgodnie z 

przepisami odrębnymi, również obowiązuje odległość 40m dla linii 

zabudowy. Drugie wyłożenie do publicznego wglądu odbyło się w okresie od 

14 sierpnia 2019r. do 04 września 2019 r. Czas na składanie uwag został 

wyznaczony do dnia 19 września 2019 r. Publiczna dyskusja odbyła się 29 

sierpnia 2019r. W trakcie tego wyłożenia jak również w trakcie publicznej 

dyskusji oraz w terminie ustawowym do wnoszenia uwag nie wniesiono 

żadnych uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

załącznik nr 2 do uchwały - Rozstrzygnięciem o sposobie rozpatrywania 

uwag do projektu miejscowego planu wniesionych podczas wyłożenia do 

publicznego wglądu. Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła 

rozstrzygnie zawarte w załączniku, tj. podtrzymała stanowisko Wójta Gminy 

w w/w sprawie. 

- Został odczytany projekt uchwały nr X/72/2019, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr X/72/19 w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Chechło Drugie. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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- Wójt Gminy Dobroń podziękował wszystkim pracownikom UG w Dobroniu 

za przyczynienie się do zrobienia tego planu. 

 

Ad. pkt. 4. (Informacje, sprawy różne): 

- Przedstawiciel firmy E- Gis Pracownia Urbanistyczno-Projektowa Sp. z. oo 

w Łodzi przedstawił bilans terenów przeznaczonych  pod zabudowę w gminie 

Dobroń. Poinformował, że bilans terenów przeznaczonych pod zabudowę 

jest częścią  studium uwarunkowania przestrzennego. Zaznaczył, że w 

bilansie określa się i analizuje obecne warunki studium ponieważ nie zostały 

jeszcze podjęte decyzje nad jego zmianą. Nadmienił, że ten bilans skupia 

się na obecnych ustaleniach. Poinformował, że celem opracowania bilansu 

jest wyznaczenie nowych terenów. Nadmienił, że w gminie Dobroń prognoza 

demograficzna jest dodatnia, to oznacza, że prognozuje się przyrost 

mieszkańców. Poinformował o terenie zabudowy terenów gminy Dobroń. 

Zaznaczył, że gmina ma nieznaczny niedobór terenów pod zabudowę 

mieszkaniową. Nadmienił również, że w gminie Dobroń jest mało terenów 

pod zabudowę produkcyjno-usługową. Bilans terenów przeznaczonych pod 

zabudowę dla gminy Dobroń stanowi załącznik nr  4 do niniejszego 

protokołu. 

-  Urbanistka A. Hibner poinformowała, że bilans terenów przeznaczonych 

pod zabudowę jest obowiązkowym elementem każdego Studium od 2015 

roku. Zaznaczyła, że do 2015 r. nie było obowiązku wyznaczania terenów 

pod zabudowę. Omówiła również cel sporządzenia studium 

zagospodarowania przestrzennego dla Gminy Dobroń.  

- Radny T. Różański zapytał, czy bilans terenów przeznaczonych pod 

zabudowę trzeba robić cyklicznie co rok? 

- Przedstawiciel firmy E- Gis Pracownia Urbanistyczno-Projektowa Sp. z. oo 

w Łodzi poinformował, że nie. Nadmienił, że przy przyjęciu uchwały będzie 

to jeden załącznik. 

- Radny T. Różański zapytał, czy podczas prac nad kolejnym studium trzeba 

sporządzać nowy bilans terenów przeznaczonych pod zabudowę? 

-  Urbanistka A. Hibner poinformowała, można oprzeć się na obecnym i go 

zaktualizować. 

- Przedstawiciel firmy E- Gis Pracownia Urbanistyczno-Projektowa Sp. z. oo 

w Łodzi poinformował, że bilans terenów przeznaczonych pod zabudowę 

prognozuję się na kolejne 30 lat. 
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- Radny D. Becht zapytał, o zabudowę mieszkaniową, jak jest z korytarzami 

zabudowy? 

- Przedstawiciel firmy E- Gis Pracownia Urbanistyczno-Projektowa Sp. z. o.o. 

w Łodzi poinformował, że wynika to z wytycznych ustawy. Nadmienił, że 

wszystkie pasy zabudowy są wyznaczone w obecnym studium. 

- Radna H. Grącka zapytała, co jest źródłem informacji podczas sporządzania 

bilansu? 

- Przedstawiciel firmy E- Gis Pracownia Urbanistyczno-Projektowa Sp. z. o.o. 

w Łodzi poinformował, że źródłem informacji wykorzystywanym w bilansie są 

dane z GUS-u. 

- Wójt Gminy Dobroń poprosił o wytłumaczenie czy można tworzyć w studium 

nowe tereny budowlane, przemysłowe, usługowe?  

- Przedstawiciel firmy E- Gis Pracownia Urbanistyczno-Projektowa Sp. z. o.o. 

w Łodzi poinformował, że można w studium zwiększyć tereny zabudowy. 

Nadmienił, że jedyny problem jest z wyznaczaniem terenów pod zabudowę. 

- Wójt Gminy Dobroń podziękował za pracę włożoną w przygotowanie 

bilansu.   

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w dniu 

28.08.2019 r. do Biura Rady wpłynęło pismo od mieszkańców ul. Łąkowej z 

prośbą o pilne zbadanie sprawy dotyczącej łamania przepisów uchwały Nr 

XX/134/2012 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 28 czerwca 2012 r. Pismo 

będzie rozpatrzone podczas obrad komisji Rolnictwa, które odbędą się 

25.09.2019 r. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w dniu 

30.08.2019 r. do Biura Rady wpłynęła informacja od Wójta Gminy Dobroń 

dotycząca wykonania budżetu Gminy Dobroń za I półrocze 2019 roku. 

Informacja jest do wglądu w biurze rady. 

-  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 02.09.2019 r. do Biura Rady wpłynęła petycja od mieszkańców ul. M. 

Radziewiczówny w Chechle Pierwszym dotycząca montażu oświetlenia na ul. 

Radziewiczówny w miejscowości Chechło Pierwsze. Petycja będzie 

rozpatrywana podczas obrad Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, które odbędą 

się po X Sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

-   Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 09.09.2019 r.  do Biura Rady wpłynęło pismo od Pana Andrzeja Okoń 
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dotyczące prośby o zmianę zapisów w miejscowym planie zagospodarowania 

gminy Dobroń. Pismo jest do wglądu w biurze rady. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w dniu 

09.09.2019 r. do Biura Rady wpłynęły wnioski od Pana Rafała Kmiecika oraz 

Pana Mariusza Kmiecika dotyczące wykonania sieci wodociągowej.  W dniu 

09.09.2019 Przewodniczący Rady Gminy przekazał w/w wnioski Wójtowi 

Gminy Dobroń. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w dniu 

11.09.2019 r.  do Biura Rady wpłynęło sprostowanie do informacji od Wójta 

Gminy Dobroń dotyczące Informacji z wykonania budżetu gminy Dobroń za 

I półrocze 2019 roku. Sprostowanie do informacji jest do wglądu w biurze 

rady. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w dniu 

16.09.2019 r. do Biura Rady wpłynęło pismo od Naczelnika Urzędu 

Skarbowego w Pabianicach dotyczące dokonania analizy oświadczeń 

majątkowych złożonych przez Radnych Gminy Dobroń w związku z 

rozpoczęciem kadencji. Pismo jest do wglądu w biurze rady. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w dniu 

16.09.2019 Przewodniczący Rady Gminy przekazał do Urzędu Skarbowego w 

Pabianicach korekty oświadczeń majątkowych radnych Rady Gminy w 

Dobroniu wraz z oświadczeniami dotyczącymi zmian w/w oświadczeniach 

majątkowych za 2018 r. 

- Bez Radnego P. Górnego, 14 obecnych Radnych Rady Gminy w Dobroniu 

na sali obrad.  

 

Ad. pkt. 5. (Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy): 

- Wójt Gminy Dobroń poinformował, że, na bieżąco utrzymywano drogi i 

obiekty gminne w tym: wyrównywano i uzupełniano drogi szutrowe na 

terenie gminy, uzupełniano oznakowania dróg, sprzątano teren przy drogach 

gminnych i powiatowych, wycinano gałęzie wzdłuż dróg i trenów gminnych, 

czyszczono rowy przy drogach gminnych, wymieniono oświetlenie w 

sołectwach Mogilno Duże, Dobroń Poduchowny, Wincentów. Poinformował o 

rozpoczętej budowie oświetlenia w miejscowości Orpelów ul. Prosta - 9 lamp, 

w miejscowości Dobroń ul. Sportowa - 10 lamp, w miejscowości Dobroń ul. 

Leśna - 8 lamp, w miejscowości Chechło Drugie ul. Gliniana - 6 lamp. 

Nadmienił, że został ułożony fragment chodnika w Dobroniu Dużym o 
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odcinku około 300 m bieżących tj. 400 m2. Poinformował o usunięciu awarii 

na sieci wodociągowej oraz odkrywaniu skrzynek do zasuw na drogach 

przewidzianych do asfaltowania oraz usunięciu awarii na sieci kanalizacyjnej 

i czyszczeniu przepompowni ścieków. Zaznaczył, że ogłoszono przetarg na 

kolejne nakładki asfaltowe na drogach gminnych Poinformował, że otwarcie 

ofert jest 26 września br. o 10.15. Ponadto poinformował o trwających 

pracach na oczyszczalni ścieków. Poinformował o remoncie drogi powiatowej 

w miejscowości Ldzań.  

-  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji.  

 

Ad. pkt. 6. (Omówienie informacji z wykonania budżetu Gminy 

Dobroń za pierwsze półrocze 2019 r. wraz z informacją o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o 

przebiegu wykonania planu finansowego SP GOZ i DCK w Dobroniu 

za pierwsze półrocze 2019 r.): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił wykonanie budżetu Gminy Dobroń 

za pierwsze półrocze 2019 r. wraz z informacją o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania 

planu finansowego SP GOZ i DCK w Dobroniu za pierwsze półrocze 2019 r. 

Stanowi ona załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 10/40/2019 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

- Rada Gminy w Dobroniu przyjęła informację z wykonania budżetu Gminy 

Dobroń za pierwsze półrocze 2019 r. wraz z informacją o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania 

planu finansowego SP GOZ i DCK w Dobroniu za pierwsze półrocze 2019 r. 

 

Ad. pkt. 7. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobroń na lata 2019 – 

2031): 
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-  Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 10/41/2019 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr X/73/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2019 – 2031. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 8. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2019): 

-  Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 10/42/2019 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr X/74/2019, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr X/74/19 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy 

Dobroń na rok 2019. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. pkt. 9. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr VII/47/19 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 30 maja 2019 

r.): 

-  Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa G. Minias odczytał pozytywną opinię nr 10/43/2019 Komisji w sprawie 

w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr X/75/2019, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 14 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr X/75/19 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy 

Dobroń na rok 2019. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 10. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami 

obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

-  Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu H. Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 8/19/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

- Bez Wiceprzewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu T. Różańskiego, skład 

Rady Gminy w Dobroniu – 13 obecnych radnych na sali obrad.  

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr X/76/2019, do którego nie wniesiono 

uwag. 
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 12 głosami „za”, 1 

"wstrzymał się" przyjęła uchwałę Nr X/76/19 w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli 

i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi 

dzieci 6-letnie i dzieci młodsze. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 11. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia 

nieruchomości): 

- 12 obecnych radnych na sali obrad. Nieobecni: M. Minkiewicz, D. Korczak, 

P. Górny. 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 9/20/2019 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

-  Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel otworzył dyskusje. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr X/77/2019, do którego nie wniesiono 

uwag. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 11 głosami „za”, 1 

"wstrzymał się" przyjęła uchwałę Nr X/77/19 w sprawie nabycia 

nieruchomości. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

- Wójt Gminy Dobroń złożył wniosek o przerwanie X Sesji Rady 

Gminy do 30 września 2019 r. do godz. 9.00.  

- Rady A. Pułanecki zapytał, czy ten wniosek wiąże się ze zmianą porządku 

obrad?  

- Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu A. Wyrwa poinformowała, że 

porządek obrad nie zmienia się. Zaznaczyła, że będzie kontynuowany w 

ustalonym terminie wznowienia sesji.  
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- Radny A. Pułanecki zapytał, czy są przepisy prawa pozwalają na przerwanie 

sesji i wznowienia jej w ustalonym terminie. 

- Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu A. Wyrwa poinformowała, że 

przepis nie przewiduje takich sytuacji jedynie orzecznictwo sądowe. 

- Radny T. Różański zaznaczył, że Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu 

A. Wyrwa poinformowała ostatnim razem, że jeżeli porządek obrad został 

przyjęty przez Radę Gminy to nie można dokonywać już w nim zmian. 

- Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu A. Wyrwa poinformowała, że 

przepis nie przewiduje takich sytuacji, dlatego jest w tym zakresie 

orzecznictwo sądowe. Zaznaczyła, że orzecznictwo nie jest jednolite i nie ma 

gwarancji przyjmując taki zmieniony porządek obrad. 

- Radny A. Pułanecki zaproponował zrobienie 10 min przerwy. 

-  Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu A. Wyrwa poinformowała, że ze 

statutu wynika, że w przypadku dostarczenia materiałów które dotyczą np. 

zmian w budżecie materiały musiałby być dostarczone na 7 dni przed sesją. 

Zaznaczyła, że na wniosek Wójta Gminy Dobroń do obecnego porządku obrad 

może wnieść zmiany. 

- Radny D. Becht poprosił o ponowne wyjaśnienie dotyczące terminów 

dostarczenia materiałów na sesję. 

-  Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu A. Wyrwa poinformowała, że 

Radni wraz z zaproszeniem dostają porządek obrad wraz z materiałami na 

sesję i komisję z 7 dniowym wyprzedzeniem. Zaznaczyła, że w sytuacjach 

nadzwyczajnych Wójt Gminy może wnieść wnioskiem do porządku obrad 

zmiany. 

- Radny D. Becht zapytał, czy jeżeli ktoś z radnych złoży wniosek o 

wniesienie do porządku obrad zmian czy termin 7 dniowy nie jest 

wymagany? 

-   Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu A. Wyrwa poinformowała, że 

wtedy nie jest. 

- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek wytłumaczył z czego wynika zmiana 

porządku obrad.  

- Radny D. Becht wspomniał, że w ubiegłym roku próbował złożyć wniosek 

o wniesienie zmian do porządku obrad, gdzie wtedy powiedziano mu, że 

takich zmian nie może dokonać, 
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- Wójt Gminy Dobroń omówił zmiany jakie mogą być wprowadzone do 

porządku obrad. 

- Radna A. Fątner-Dregier poprosiła o zakończenie dyskusji związanej ze 

zmianą porządku oraz poprosiła o głosowanie nad złożonym wnioskiem. 

-  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

wniosek Wójta Gminy Dobroń o przerwaniu sesji Rady Gminy i wznowieniu 

jej 30 września 2019 r. o godz. 9.00 stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 

12 głosami "za" przyjęła w/w wniosek. 

Wznowienie X Sesji Rady Gminy 30.10.2019 godz. 9.00 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że nie wpłynęły 

wnioski do porządku obrad. 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że nie wpłyną wniosek o 

zmianę porządku obrad, ponieważ nie dotarł wniosek z powiatu 

pabianickiego dotyczący planu finansowego na drogę w miejscowości Ldzań. 

Nadmienił, że nie wnosi zmian do porządku obrad.  

- 14 obecnych Radnych na sali obrad sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

 

Ad. pkt. 12. (Przyjęcie protokołu kontroli nr 5/1/2019 Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy w Dobroniu): 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Dobroniu D. Becht 

przedstawił protokół kontroli nr 5/1/2019 Komisji Rewizyjnej. Stanowi on 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

- Rada Gminy w Dobroniu nie wniosła uwag do protokołu nr 5/1/2019 

Komisji Rewizyjnej. Protokół został przyjęty. 

 

Ad. pkt. 13. (Przyjęcie protokołu kontroli nr 7/1/2019 Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy w Dobroniu): 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Dobroniu D. Becht 

przedstawił protokół kontroli nr 7/1/2019 Komisji Rewizyjnej. Stanowi on 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

- Rada Gminy w Dobroniu nie wniosła uwag do protokołu nr 7/1/2019 

Komisji Rewizyjnej. Protokół został przyjęty. 
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Ad. pkt. 14. (Przyjęcie wniosku do protokołu nr IX/2019 z sesji 

Rady Gminy): 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że nie 

wpłynęły do Biura Rady Gminny wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu 

nr IX/2019 z sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

 

Ad. pkt. 15. (Zamknięcie sesji):  

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy w Dobroniu J. Szerffel - dziękując wszystkim za udział w sesji, 

zamknął obrady IX/2019 sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

      Protokołowała:                                       Przewodniczył:                                                                   

 Inspektor ds. obsługi    

organów samorządowych                  Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu

  

  Paulina Kaczmarek             Janusz Szerffel  

   

Wykaz załączonej dokumentacji: 

 

Lp. Wyszczególnienie Il. stron 

1. Lista obecności radnych 2 

2. Listy osób zaproszonych 5 

3. Opinia nr 9/19/2019 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

1 

4. Bilans terenów przeznaczonych pod zabudowę w Gminie 

Dobroń 

35 

5. Informacja z wykonania budżetu Gminy Dobroń za 

pierwsze półrocze 2019 r. wraz z informacją o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz 

informacji o przebiegu wykonania planu finansowego SP 

GOZ i DCK w Dobroniu za pierwsze półrocze 2019 r.  

45+1+10 
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6. Opinia nr 10/40/2019 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania 

1 

7. Opinia nr 10/41/2019 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania 

1 

8. Opinia nr 10/42/2019 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania 

1 

9. Opinia nr 10/43/2019 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania 

1 

10. Opinia nr 8/19/2019 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 

Sportu 

1 

11. Opinia nr 9/20/2019 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

1 

12. Protokół kontroli nr 5/1/2019 Komisji Rewizyjnej 5 

13. Protokół kontroli nr 7/1/2019 Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy w Dobroniu 

6 

14. Zatwierdzony przez Przewodniczącego Rady Gminy 

porządek obrad VII sesji 

1 

15. Glosowania podczas X sesji Rady Gminy w Dobroniu  8 

16.  Zaproszenia na sesję    

 

 

 

Protokół niniejszy obejmuje: 

1. Przebieg sesji   str.  1 - 14 

2. Przyjęte uchwały 

3. Załączniki jak wyżej     

4. Nagranie sesji – płyta 

 


